

# 广东修本照明有限公司

GUANGDONG XIUBEN LIGHTING CO.,LTD.



一体化太阳能路灯

Integrated Solar LED Street Light

分体式路灯

Separated LED Street Light

坏一赔一 终身维修

One Damaged , Replaced New One . Maintenance For Lifetime

合作品牌 COOPERATION BRAND



## LED户外防水防雷路灯

LED Outdoor Waterproof Lightningproof Street Light



®

# C 公司简介 COMPANY PROFILE

中山市修本照明有限公司（简称“修本照明”），注册商标“DONTA”、“XIUBEN”，是一家集研发、设计、生产、销售为一体的综合型照明灯饰企业。自成立以来，坚持以推动LED产业的发展、升级、创新为己任，是LED业界著名的厂商之一。

经过长期积累和发展，凝聚了许多人才，发展到占地5000平方米的生产规模。我们仍将不断创新，力创辉煌，LED新篇章。修本照明是一支年轻的骠骑军团，以梦为马，奔跑在LED照明产品的疆域上。我们的产品销售已拓展至德国，英国，美国，日本、韩国，新加坡、西班牙、俄罗斯、意大利、中东地区，智利，南非，巴西等50多个国家和地区。

在太阳能照明产品上，我们重点布局。目前，已经拥有18项产品外观和实用新型专利，自主研发的多功能光电智能控制技术，和红外线人体感应，雷达感应，已经遥遥领先于同行，使产品差异化更加明显，为合作的代理商及经销商创造了更多的竞争优势。

我们拥有现代化的生产车间，老化测试车间，全自动SMT车间，月产量达到一万套以上，稳定高效的生产，满足了各种有不同要求的客户；集团高度重视产品质量的管理和提升工作，把产品品质的精益求精，作为企业的核心战略，确保所有零部件和成品100%符合行业标准，产品通过了ISO9001质量管理体系认证体系。

公司在品牌建设，产品研发、技术支持等方面，不断进取，已赢得客户和业界的认同。我们秉承“诚信第一，客户至上”的宗旨，传承“修身治企，正本清源”的理念，大力发展产业链，努力推动产业升级！

Zhongsan Xiuben Lighting Co.,Ltd. (Xiuben lighting), a registered trademark of "DONTA", adhere to development of led industry ,promotion, innovation are our main responsibility,we are a collection to development,design,production,sales integrated led lighting company, and as one of leader of LED manufacturers.

After long-term accumulation and development, Xiuben attracted many talents and develop into an area of 5,000 square meters of production scale . we will keep on innovation to get a LED high achievements . There have a honest,brave,,and young sales team work hard in competitive market. Germany , The United Kingdom , The United States, Japan, South Korea, Singapore , Spain, Russia, Italy, the Middle East, Chile, South Africa, Brazil and so on more than 50 countries .

We focus on the Solar lighting products, at present, we already have 18 patents in the product appearance and utility model, independent research and development the multi-functional intelligent photoelectric control technology and infrared sensor, radar sensor , that already far ahead of peers in the same industry, The solar products from us have many obvious advantages, that create a more competitive edge for our agents and distributors .

There have modern production workshop, aging test workshop, automatic SMT workshop, monthly production reaches a million units or more, stable and efficient production to meet the various requirements of different customers; Xiuben great importance to the products quality management, improve the quality and strive to perfect as the company's core strategy, to ensure that all components and finished goods 100% in line with industry standards, the product passed the ISO9001 quality management system certification.

We have won recognition of customers and the LED industry of built brand, product development, technical support and etc.of continuous improvement.We uphold the " integrity first, customer first" principle , heritage "self governance level , to trace " concept, vigorously develop industrial chain, efforts to promote industrial upgrading !



# MODEL : Y2款路灯



## 专注优质路灯

Focus On High-Quality Street Light

### 产品配置 PRODUCT CONFIGURATION



晶元30Chip EPISTAR

### 内部结构图 Structure Drawing



DONTA Driver

Surge3KV、LVD、EMC标准

产品型号 PRODUCT MODEL	功率 POWER	灯珠数量 LED QTY	尺寸 SIZE	整灯光效 LIGHTING EFFECT
单头小号	20-30W	30*1PCS	350*150*60MM	光效 ≥ 2700LM
单头中号	30-50W	50*1PCS	490*210*70MM	光效 ≥ 4500LM
单头大号	50-70W	70*1PCS	620*255*80MM	光效 ≥ 7200LM
Y2-100W	100W	50*2PCS	720*280*80MM	光效 ≥ 9000LM
Y2-150W	150W	50*3PCS	950*350*80MM	光效 ≥ 13500LM
Y2-200W	200W	50*4PCS	950*350*80MM	光效 ≥ 18000LM